
 
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 31.10.2012 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
octombrie ,conform convocatorului înregistrat la nr.5128/25.10.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Stancana Gheorghe prezintă ordinea de zi modificată pe 
care o supune spre aprobare şi care este aprobată cu 11 voturi. 
 1.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al 
bugetului local pe trim.III al anului 2012. 
                Iniţiator:primar 
                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
  2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice pe anul 2013. 
                Iniţiator:primar 
                Raportează:Andronie Gbriela 
 3.Proiect de hotărâre cu  privire la desemnarea membrului titular şi al 
membrului supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Olt-Eco. 
                Iniţiator:primar 
                Raportează:Niţi Elena Mădălina 
 4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele. 
 Dl.primar:Înainte de a vă înscrie la cuvânt, vreau să vă spun că am 
încheiat un contract de prestări servicii cu SC Topo Dis şi de mâine vine un 
băiat,care a mai lucrat la noi, pe probleme de cadastru.Preţul este unul 
convenabil de 1500 de lei/lună. 
 Dl.Săndulescu:Foarte bine. 
 Dl.Stancana:Căluşul primea mai mult! 
 D-na Condoiu:Referitor la acel plan de ocupare a funcţiilor publice aş 
vrea ca d-na secretar să-l modifice ,pentru că eu în noiembrie fac 3 ani de 
când sunt în funcţia de inspector asistent şi trebuie să promovez.Pe acel plan 
nu sunt propusă nici eu şi nici d-na Neaţă .Nu am avut nici evaluarea 
făcută.Am fost la Prefectură şi mi s-a spus că pot să promovez.puteam să 
promovez în anul 2009,dar acum s-a modificat legea şi se face din 3 în 3 ani. 
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 D-na secretar:Având în vedere că d-na Condoiu şi-a reluat activitatea 
la data de 08.01.2011,abia după evaluarea din ianuarie 2013 îndeplineşte 
condiţiile,iar d-na Neaţă în luna septembrie 2013.Am vorbit la ANFP şi mi 
s-a spus că planul poate fi modificat.Când se vor îndeplini condiţiile de 
promovare voi face revenire la ANFP. 
 Dl.Stancana:Să vă explic mai bine.Ea a ajuns în situaţia asta pentru că 
nu a primit evaluarea când trebuia.D-na contabil a colaborat foarte bine cu 
fostul primar,doar un singur lucru a uitat ,s-o evalueze.Acum s-a rezolvat cu 
bunăvoinţa actualului primar. 
 D-na Neaţă:Noi am insistat ,dar dumnealui zice că ne va evalua în 
data x,apoi în altă dată şi a tot amânat. 
 Dl.primar:Dacă aveţi dreptul să avansaţi ,eu nu o să vă pun piedici. 
 Dl.Niţi:Consider că d-na contabil are o funcţie importantă şi trebuie să 
avanseze.D-na Neaţă e mai puţin importantă. 
 Dl.primar:Toţi salariaţii îşi fac treaba. 
 Dl.Niţi:Sunt de acord cu proiectele de pe ordinea de zi. 
 Dl.Tudosiea:Referitor la primul punct,nu poate fi contestat.Este făcut 
de un contabil care nu este începător. 
 Punctul 2 nu este de competenţa consiliului local.Dl.primar vă poate 
rezolva.Aceste cereri nu trebuziesc discutate în şedinaţa de consiliu.Planul 
de ocupare e bine făcut ca să se poate ocupa posturile mai uşor. 
 Referitor la punctul 3,cei doi demnitari să reprezinte consiliul local. 
 D-na Defta:Sunt şi eu de acord cu cele trei proiecte de hotărâri. 
 D-na Berbecaru:Vineri am avut o şedinţă la şcoală şi anumiţi părinţi s-
au plâns că microbuzul şcolar nu ia copiii la timp,că nu îi duce până la 
punctul de destinaţie,că şferul vorbeşte urât,rămâne mereu în pană ori de 
motorină sau se defectează şi vin copiii pe jos. 
 Dl.primar:Am solicitat să la IŞG Olt încadrarea unui şofer. 
 D-na Berbecaru:Are un comportament neadecvat. 
 Dl.Nicolescu:Dacă spune ceva directorul zice că pe el nu-l plăteşte 
şcoala,ci primăria. 
 Dl.primar:Azi am luat legătura cu firma care a câştigat branţamentul 
la gaze şi sperăm ca săptămâna asta să reuşim să facem căldură la şcoala 
nouă. 
 Dl.Săndulescu:E din Slatina? 
 Dl.primar:Da. 
 Dl.Tudoisea:La gardul de la şcoală se mai poate face ceva?Temelia 
stă să cadă din palmă în palmă. 
 Dl.Săndulescu:E temelia veche? 
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 Dl.Stancana:Hai să nu mai vorbim despre asta ,că mai găsim cine ştie 
ce minuni.În proiect era prevăzut cu temelie,stâlpi de beton. 
 Dl.primar:Le-am spus să-l tencuiască. 
 Dl.Tudosiea:Mai bine să-l îmbrace. 
 Dl.Stancana:Acela şi-a luat banii şi nu mai vine pe aici! 
 Dl.Săndulescu:Dacă e firma lui Niţă,cred că se poate vorbi omeneşte 
cu el. 
 D-na Nuţu:Referitor la microbuz ,aşa este .Întârzie sau pleacă mai 
devreme şi rămân copiii pe jos. 
 Dl.Nicolescu:Cosmin e mai cu grijă,pleacă mai devreme şi e posibil să 
mai rămână copiii pe jos. 
 Se supus la vot proiectele de hotărâri şi sunt aprobate cu 11 voturi 
pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                        Preşedinte,                                 Secretar, 

                   Gheorghe STANCANA            Gabriela ANDRONIE 

  
  
 
 
 


